

Styrelseprotokoll för Tälje Skog och Ungdom 2021-05-19

Plats: () Bergtorp (x) Digitalt via Zoom

1. Mötets öppnande

Jeanette Odelius hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 19:02.

2. Närvarande

(Närvarande = J)

Ordförande Jeanette Odelius	J
Kassör Bo Ekenberg	J
Sekreterare Sara Ekman	J
Ledamot Weronica Öberg	J
Ledamot Jenny T Larsson	J
Ledamot Thomas Hettman	J
Ledamot Åsa Pelli	J
Suppleant Liselott Odelius	J
Suppleant Sara Björk	

Valberedning:

Ida Sjögren Knutas

Lilly Leete

Emma Bozic

Övriga närvarande på mötet: -

3. Val av justerare

Styrelsen beslutade att alla närvarande justerar protokollet efter mötet med e-legitimation.

4. Godkännande av dagordning

Styrelsen godkände dagordningen enligt följande

1. Mötets öppnande
2. Närvarande
3. Val av justerare
4. Godkännande av dagordning

5. Senaste mötesprotokoll
6. Sommarläger
7. Bokföring och ekonomi
8. Hemsida och Sport Admin
9. Personalfrågor, riktlinjer vid incidenter
10. Arvsfonden
11. Utvecklingsfrågor
12. Övriga frågor
13. Nästa möte
14. Mötets avslutande

5. Senaste mötesprotokoll

Senaste mötesprotokollet gicks igenom och godkändes.

6. Sommarläger

Alla våra läger är fullbokade för sommaren och ett hjälpledarläger kommer att genomföras vecka 27 och ledare finns.

7. Bokföring och ekonomi

Bosse redogjorde för det ekonomiska läget och har nu kunnat göra en bokföringsrapport fram till 20210430.

8. Hemsida och Sport Admin

Styrelsen beslutade att gå över till hemsidan via Sport Admin. Datum bestäms på nästa styrelsemöte.

En ny mailadress har tagits fram, info@stallbergtorp.se, och styrelsen beslutade att gå över till den med början imorgon och jobba parallellt med den gamla och nya adressen till en början.

Beslut togs om att gå över till Kanslitjänsten via Sport Admin och Lise-Lott tar ansvar för utrullningen med support av Sara.

9. Personalfrågor, riktlinjer vid incidenter

Anställning av ny personal är klar och de kommer att börja gå in och jobba med start i juni.

Handlingsplan vid incidenter diskuterades och bordlades tills nästa möte.

10. Arvsfondsprojekt

Ingenting nytt att rapportera.

11. Utvecklingsfrågor

Återkoppling från möten som varit med kommunen gjordes och Jeanette kommer skriva ner och skicka ut mer information till styrelsemedlemmar innan nästa möte.

12. Övriga frågor

Två nya stallkatter har kommit och har börjat aklimatisera sig.

13. Nästa möte

Nästa möte bestämdes till 9 juni 19:00 digitalt. Sara skickar kallelse och ser över vilken digitalt forum som är bäst och inte tidsbegränsad.

14. Mötets avslutande

Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat kl. 20:55.

Digital signatur

2021-05-20 09:29








Publisher: me

You only see each others names

Signed File

 :7

Participants: 8

JEANETTE ODELIUS	Today 11:29		Today 11:30
Thomas Hettman	2021-05-22 20:18		2021-05-22 20:24
JENNY LARSSON	2021-05-22 12:03		2021-05-22 12:04
WERONICA ÖBERG	2021-05-21 23:32		2021-05-21 23:36
ÅSA ANITA PELLI	2021-05-21 13:29		2021-05-21 13:41
BO EKENBERG	2021-05-20 14:37		2021-05-20 14:37
LISE-LOTT ODELIUS	2021-05-20 10:18		2021-05-20 10:21
me	2021-05-20 09:29		